
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie dofinansowania kosztów dojazdu uczniów mazowieckich szkół 
do instytucji kultury Samorządu Województwa Mazowieckiego 

Odpowiadając na interpelację z 30 grudnia 2022 r., znak: KS-BSS.0003.69.2012.LK złożoną przez 

Pana Przewodniczącego w sprawie rozważenia możliwości dofinansowania kosztów dojazdu 

uczniów do instytucji kultury Samorządu Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

pn.: „Kulturalna szkoła na Mazowszu”, uprzejmie informuję, że rozpatrzenie zgłoszonego przez 

Pana Przewodniczącego  wniosku wymaga przeprowadzenia pogłębionej analizy prawnej 

przedmiotowego zagadnienia oraz przedłożenia sprawy Zarządowi Województwa Mazowieckiego. 

Program, o którym mowa wyżej został przyjęty do realizacji przez Zarząd Województwa 

Mazowieckiego Uchwałą nr 1992/374/22 z dnia 27 grudnia 2022 r. i w związku z tym właściwym 

organem do zajęcia wiążącego stanowiska odnośnie wniosku zgłoszonego przez Pana 

Przewodniczącego jest Zarząd Województwa Mazowieckiego, w którego kompetencji jest decyzja 

w zakresie wprowadzenia zmian do przyjętego Programu. Po przeprowadzeniu ww. analizy 

informacja w przedmiotowej sprawie zostanie przedstawiona Zarządowi Województwa 

Mazowieckiego, zaś o ostatecznej decyzji zostanie Pan Przewodniczący niezwłoczne 

poinformowany. 

 


